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Zápisnica  

z 3. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Horné Obdokovce 

konaného dňa 18. mája 2015 
___________________________________________________________________________ 

 

Prítomní:       Starostka obce - MVDr. Jana Martonková 

Poslanci: Ľubica Balajková, Marián Beneš, Stanislav Grznárik, Ladislav 

Kolmokov, Eva Kováčiková, Gabriela Macháčová, Jozef Sedlár, Alena Sopková 

 

Neprítomní:   Ing. Rastislav Velič 

 

Ďalší prítomní:  Ing. Gabriel Pozdech, hlavný kontrolór obce 

     Ing. Monika Laciková, zapisovateľka 

 

PROGRAM: 

 

1. Otvorenie 

2. Kontrola plnenia uznesení 

3. Návrh VZN o trhovom poriadku na katastrálnom území obce Horné Obdokovce 

a Obsolovce 

4. Návrh dokumentu „Program hospodárskeho a sociálneho rozvoja obce Horné 

Obdokovce na obdobie 2014 - 2020“ 

5. Výročná správa obce za rok 2014 

6. Organizačné záležitosti 

7. Návrh na uznesenie 

8. Ukončenie 

 

Program poslanci jednohlasne schválili v tomto znení. 

 

K bodu 1. Otvorenie 

Tretie zasadnutie OZ  otvorila a viedla starostka obce MVDr. Jana Martonková. Privítala 

všetkých prítomných. Ospravedlnený poslanec: Ing. Rastislav Velič.  

Starostka konštatovala, že počet prítomných poslancov je 8 a OZ je uznášania schopné. 

 

Starostka obce navrhla za overovateľov zápisnice poslancov: p. Macháčovú a p. Kováčikovú.  

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Navrhnutých overovateľov poslanci jednohlasne schválili.  

 

Za členov návrhovej komisie navrhla starostka obce: p. Balajkovú, p. Beneša, p. Grznárika 

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 
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Navrhnutých členov návrhovej komisie poslanci jednohlasne schválili.  

Za zapisovateľku starostka určila Ing. Moniku Lacikovú.  

 

K bodu 2. Kontrola plnenia uznesení 

Ing. Pozdech predniesol správu o kontrole plnenia uznesení z 2. verejného rokovania OZ. Správa 

je priložená k zápisnici a berie sa na vedomie.  

 

K bodu 3. Návrh VZN o trhovom poriadku na katastrálnom území obce Horné Obdokovce 

a Obsolovce 
Starostka informovala, že návrh bol zverejnený. Nakoľko v čase zverejnenia prišiel protest 

prokurátorky, ktorá sa vyjadrila k predošlému VZN č. 30/2011 je potrebné vypracovať nové 

VZN v zmysle zákona a protestu prokurátorky. Starostka navrhuje komisii v spolupráci 

s obecným úradom vypracovať nové VZN, ktoré bude predložené na najbližšom zasadnutí 

obecného zastupiteľstva.   

 

OZ berie na vedomie protest prokurátorky k VZN č. 30/2011 o trhovom poriadku na 

katastrálnom území obce Horné Obdokovce a Obsolovce. 

 

OZ ukladá Komisii pre ochranu verejného poriadku, ŽP a stavieb (ďalej len KOVP)  

a Sociálno–ekonomickej komisii (ďalej len SEK) v spolupráci s obecným úradom vypracovať 

nové VZN o trhovom poriadku v zmysle protestu prokurátorky do ďalšieho zasadnutia.  

 

K bodu 4. Návrh dokumentu „Program hospodárskeho a sociálneho rozvoja obce Horné 

Obdokovce na obdobie 2014 - 2020“  

Starostka informovala, že dokument bol zverejnený a prístupný k nahliadnutiu na obecnom 

úrade. K dokumentu neboli žiadne pripomienky. Navrhuje dokument schváliť. Starostka vyzvala 

poslancov hlasovať za predložený návrh dokumentu.  

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Návrh dokumentu „Program hospodárskeho a sociálneho rozvoja obce Horné Obdokovce na 

obdobie 2014 - 2020“  bol jednohlasne schválený.   

 

K bodu 5. Výročná správa obce za rok 2014 (priložená k zápisnici) 

Starostka informovala, že výročná správa je k nahliadnutiu a berie sa na vedomie.  

 

K bodu 6. Organizačné záležitosti 

 

1. Informácia o prevzatí a skontrolovaní „Oznámenia funkcií, zamestnaní, činností  

a majetkových   pomerov“ 

Starostka vyzvala komisiu pre nezlučiteľnosť funkcií aby predložila informáciu.  

Pán Kolmokov predniesol správu a informoval, že dokumenty prevzali a skontrolovali. 

Zhodnotili, že ku dňu podania spĺňa všetky náležitosti a doklad sa založí do osobného spisu pani 

starostky. 

Starostka dodala, že oznámenie je k dispozícii.  

 

OZ berie správu na vedomie.  
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2. Informácia o riešení sťažnosti – p. Gubáňová, p. Krajčovič 

Pán Kolmokov informoval, že sa komisia zišla, boli pozvaní účastníci sťažností. Chceli im 

navrhnúť zmier a vzájomnú dohodu. Avšak pán Krajčovič sa dostavil na zasadnutie a oznámil, 

že sa odmieta zúčastniť rokovania a bude to riešiť inou cestou. Prečítali sťažnosť pani 

Gubáňovej, ktorá bude prejednaná. Členovia komisie vyzvali účastníkov, aby dodržiavali 

občiansky zákonník.  

 

OZ berie na vedomie informáciu KOVP o riešení sťažnosti p. Gubáňovej a p. Krajčoviča.   

  

3. Žiadosť p. Belianskeho – prekrytie kanála (priložená k zápisnici) 

Starostka predniesla žiadosť a vyzvala komisiu o vyjadrenie.  

Komisia doporučuje vyhovieť žiadosti s podmienkou zachovania dostatočnej priepustnosti 

kanála a odstránenie prípadne vzniknutých škôd.   

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci  

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

OZ súhlasí so žiadosťou p. Belianského rozšíriť most, prekrytím kanála s podmienkou 

zachovania dostatočnej priepustnosti kanála a odstránenie prípadne vzniknutých škôd.   

 

4. Návrh na zaslanie žiadosti na NSK – oprava komunikácie od Ludaníc do Hruboňova  

Starostka doporučila podať žiadosť o opravu komunikácie od Ludaníc do Hruboňova. Cesta je 

v správe NSK, je potrebné dokončiť úseky medzi Ludanicami a Hruboňovom, ktoré neboli 

opravené v minulom roku. V súčasnosti je obdobie výziev a získavanie dotácii na opravu ciest. 

Prípadne v tejto žiadosti môžeme požiadať o doriešenie zastávky na Doline rozšírením 

zastávkového pásu.  

Starostka vyzvala poslancov, aby vyjadrili súhlas s návrhom KOVP a podali žiadosť na NSK 

o opravu miestnej komunikácie od Ludaníc do Hruboňova.  

Poslanec p. Beneš navrhol spoločnú žiadosť s okolitými obcami. Požiadať o podporu obce 

Čermany, Veľké Ripňany.  

Poslankyňa p. Kováčiková požiadala pridať k žiadosti aj opravu cesty z Ludanice smerom na 

Veľké Ripňany cez Obsolovce.  

Starostka vyzvala poslancov k hlasovaniu.  

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Poslanci súhlasia s návrhom zaslať žiadosť na NSK o opravu komunikácie od Ludaníc do 

Hruboňova a Horných Obdokoviec do Veľkých Ripnian s podporou obce Čermany a Veľké 

Ripňany.  

 

5. Zámer začať bytovú výstavbu na parcele č.  353/43 (pri rybníku) 

Starostka predniesla informáciu o bytovej výstavbe, ktorú obec plánuje na pozemku medzi 

rybníkom a Májovou ulicou.  

Vyzvala poslancov hlasovať za zámer na začatie výstavby na parcele č. 353/43.  
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Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Poslanci jednohlasne schválili zámer začať bytovú výstavbu na parcele č. 353/43.  

 

6. Zámer rekonštrukcie existujúcich komunikácií na cintoríne v Horných Obdokovciach 

Starostka informovala o zámere zrekonštruovať chodníky na cintoríne a upraviť systém 

kontajnérov na cintorínsky odpad.  

Poslanec p. Beneš sa informoval, že kto by robil rekonštrukciu. Či svojpomocne alebo firma.  

Starostka odpovedala, že svojpomocne, ale ak by v rozpočte boli finančné prostriedky, 

realizovala by to stavebná firma. Záleží na cenovej ponuke. Začína sa projektovou 

dokumentáciou, ale ešte pred tým treba schváliť zámer. Bude sa postupovať podľa verejného 

obstarávania. 

Poslankyňa p. Kováčiková dodala, že treba do rekonštrukcie zahrnúť aj Obsolovce.  

Starostka odpovedala, že v Obsolovciach je chodník menší a môžeme chodník zrekonštruovať aj 

z vlastných zdrojov.  

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Poslanci jednohlasne schválili zámer rekonštrukcie existujúcich komunikácií na cintoríne v 

Horných Obdokovciach a Obsolovciach.  

 

7. Zámer vybudovať vodovodnú prípojku k Domu smútku 

Starostka informovala, že zámer vybudovať prípojku na cintoríne v H. Obdokovciach je 

z dôvodu nefunkčnosti čerpadla, pravidelných problémov v zimnom období a hygienických 

dôvodov.  

Poslankyňa p. Kováčiková navrhla potrebu vyriešiť sociálne zariadenia v dome smútku v 

Obsolovciach ako aj prístrešok pri dome smútku.  

Starostka vyzvala poslancov hlasovať za zámer vybudovať vodovodnú prípojku v Horných 

Obdokovciach a vyriešiť sociálne zariadenie a prístrešok na dome smútku v Obsolovciach.   

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Poslanci jednohlasne schválili zámer vybudovať vodovodnú prípojku k domu smútku v Horných 

Obdokovciach a vyriešiť sociálne zariadenie a prístrešok na dome smútku v Obsolovciach. 

 

8. Prerokovanie platu starostky v zmysle § 4, ods. 4 zákona č. 253/1994 Z. z. o právnom 

postavení a platových pomeroch starostov obcí a primátorov miest 

Starostka vyzvala SEK o vyjadrenie.  

Poslankyňa p. Kováčiková predniesla za SEK. Plat starostky navrhujú nasledovne – po prepočte 

priemernej mesačnej mzdy zamestnanca hospodárstva SR za rok 2014 s koeficientom 1,98 čo 
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činí 1.698,84 € a zvyšuje túto sumu o 16 %, čo predstavuje sumu 271,81 €. Plat starostky v sume 

1.970,65 €.  

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Poslanci jednohlasne schválili plat starostky v zmysle § 4 ods. 4 zákona č. 253/1994 Z. z. 

o právnom postavení a platových pomeroch starostov obcí a primátorov miest, v sume  

1.970,65 €. 

 

Starostka informovala o písomnom vyhlásení PharmDr. Sedlárovej, ktorá sa písomne vzdala 

nároku na odmenu člena komisie pri OZ Horné Obdokovce. Potrebuje uznesenie od poslancov 

OZ, ktoré požaduje sociálna poisťovňa.  

Poslankyňa p. Macháčová žiadala vysvetlenie.   

Starostka vysvetlila, že ide o vzdanie sa odmeny ako člena komisie, nie ako poslankyne.  

 

Písomné vyhlásenie PharmDr. Sedlárovej sa berie na vedomie.  

 

9. Žiadosť p. Rumana o prenájom pozemku pred pohostinstvom Korzo (priložené k zápisnici) 

Starostka predniesla žiadosť a vyzvala komisiu o vyjadrenie k danej žiadosti.  

SEK navrhuje schváliť žiadosť v sume 8,33 m2/ rok. Nakoľko neuviedol dobu nájmu, komisia 

navrhuje na dva roky. Môže potom požiadať aj o inú dobu nájmu.  

Starostka vyzvala poslancov hlasovať za prenájom pozemku.  

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA:  

 

Poslanci jednohlasne schválili žiadosť p. Rumana o prenájom pozemku, parcela č. 114/1 v sume 

8,33 m2/rok na dobu dva roky.  

 

10. Návrh na vyradenie z majetku obce – vozidlo Liaz Bobr 

Starostka predniesla návrh na vyradenie. Bol k tomu pridaný posudok, v ktorom doporučili 

vozidlo vyradiť. Dôvodom je neekonomické prevádzkovanie a oprava smetiarskeho vozidla.  

Poslankyňa p. Kováčiková odporúča návrh schváliť na základe zistených skutočností.  

Starostka vyzvala poslancov hlasovať.  

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Poslanci jednohlasne schválili návrh vyradiť z evidencie majetku obce vozidlo Liaz Bobr.   
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11. Návrh na nákup krovinorezu a PC z bežných výdavkov obce 

Starostka informovala poslancov o návrhu na nákup krovinorezu a PC z bežných výdavkov. 

Nakoľko z dvoch krovinorezov je jeden nefunkčný a nestíha sa údržba verejnej zelene je 

potrebné dokúpiť krovinorez. Požiadala SEK aj o vyjadrenie na nákup PC. Dodala, že 

postupovať sa bude prieskumom trhu v zmysle zákona o verejnom obstarávaní, aby bolo 

dodržané efektívne hospodárenie.  

SEK navrhuje schváliť krovinorez aj PC z bežných výdavkov. 

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Poslanci jednohlasne schválili nákup krovinorezu a počítača z bežných výdavkov obce.  

 

12. Návrh na zakúpenie mulčovača – kosačky za traktor z kapitálových zdrojov 

Starostka informovala, že mulčovač nie je vhodný, vzhľadom na ďalšie využitie pokosenej trávy. 

Výhodnejšia je kosačku za traktor. Zdôvodnila potrebu nákupu pokazením novej kosačky 

a potrebou údržby veľkých plôch verejných priestranstiev. Vyzvala SEK o vyjadrenie k nákupu.   

SEK navrhuje schváliť kúpu kosačky z kapitálových zdrojov.  

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Poslanci jednohlasne schválil zakúpenie kosačky za traktor z kapitálových zdrojov obce.  

 

13. Zámer rekonštrukcie podláh a sociálnych zariadení v zdravotnom stredisku 

Obecný úrad chce pokračovať v rekonštrukcii v zdravotnom stredisku. Je potrebné vymeniť 

podlahu a budeme žiadať o dotáciu na zateplenie budovy a rekonštrukciu sociálnych zariadení.  

Vyzvala SEK o vyjadrenie.  

SEK navrhuje schváliť zámer rekonštrukcie podláh a sociálnych zariadení v zdravotnom 

stredisku. 

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci  

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Poslanci jednohlasne schválili zámer realizovať rekonštrukciu podláh a sociálnych zariadení v 

zdravotnom stredisku.  

 

Starostka ďalej informovala, že dnes sme obdržali žiadosti ZŠ a budú dodané na prerokovanie 

SEK.   

 

K bytovej  výstavbe dodala, že boli vypracované dotazníky, ktoré boli roznesené do 430 

domácnosti a vrátilo sa 28 dotazníkov. Vyhodnotila dotazník. Najviac žiadali občania bytovú 
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výstavbu a záujem mali predovšetkým o 3-izbové byty. Na dotazníkoch boli aj pripomienky, 

iného obsahu, ktoré sa týkali MŠ a budú predložené SEK.  

 

Starostka predniesla správu o činnosti obecného úradu, ktorá je priložená k zápisnici.  

Poslanci OZ berú na vedomie správu o činnosti OÚ.  

 

Poslanec p. Beneš navrhuje aby sa k novej web stránke zriadilo diskusné fórum.  

Starostka vyjadrila nesúhlasné stanovisko z dôvodu možnosti zneužitia fóra. Vyjadriť 

požiadavky a návrhy sa dá zaslať aj e-mailom na obecný úrad. Požiadame o spoluprácu pri 

realizácii diskusného fóra na stránke obce Mgr. Stanislava Ďurinu.   

 

Starostka ešte informovala o možnosti pristúpenia do novovytvorenej MAS OZ Ponitran 

V súčasnosti  sme členmi MAS Svornosť, z ktorej sme čerpali dotácie na výstavbu detských 

ihrísk.  

Poslanci OZ berú informáciu na vedomie. 

 

K bodu 7 Návrh na uznesenie 

Poslankyňa p. Balajková predniesla návrh na uznesenie. Starostka vyzvala poslancov hlasovať.  

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci  

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Návrh na uznesenie bol jednohlasne schválený.  

 

K bodu 8 Ukončenie 
Starostka obce MVDr. Martonková poďakovala všetkým prítomným za účasť a zasadnutie 

o 19,30 hod. ukončila. 

 

 

 

 

 

......................................................   .................................................... 

MVDr. Jana Martonková          Ing. Monika Laciková 

           starostka obce      zapisovateľka 

 

 

 

Overovatelia:  

 

 

............................................    ....................................................                                           

         Eva Kováčiková                       Gabriela Macháčová 
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Uznesenie 

z  3. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Horné Obdokovce,  konaného dňa  18. 05. 2015 

 

A.  B e r i e   n a    v e d o m i e : 

1. Správu hlavného kontrolóra o kontrole plnenia uznesení z 2. verejného rokovania OZ 

2. Protest prokurátorky k VZN č. 30/2011 o trhovom poriadku na katastrálnom území obce 

       Horné Obdokovce a Obsolovce 

3. Výročnú správu obce za rok 2014 

4. Správu komisie nezlučiteľnosti funkcií o skontrolovaní „Oznámenia funkcií, zamestnaní,  

       činností a majetkových   pomerov“  

5. Informáciu KOVP o riešení sťažnosti p. Gubáňovej a p. Krajčoviča 

6. Písomné vyhlásenie PharmDr. Sedlárovej o vzdaní sa nároku na odmenu  

7.   Správu o činnosti obecného úradu 

8.   Informáciu o možnosti pristúpenia do novovytvorenej MAS OZ Ponitran 

 

B.  S ú h l a s í :  

1.  So žiadosťou p. Belianského rozšíriť most, prekrytím kanála s podmienkou  

     zachovania dostatočnej priepustnosti kanála a odstránenie prípadne vzniknutých škôd 

2.  S návrhom zaslať žiadosť na NSK o opravu komunikácie od Ludaníc do Hruboňova  

     a Horných Obdokoviec do Veľkých Ripnian s podporou obce Čermany a Veľké Ripňany 

 

C.  S ch v a ľ u j e: 

1. Program 3. zasadnutia OZ konaného dňa 18. 05. 2015 

2. Overovateľov zápisnice – p. Kováčiková, p. Macháčová 

3. Členov návrhovej komisie – p. Balajková, p. Beneš, p. Grznárik 

4.  „Program hospodárskeho a sociálneho rozvoja obce Horné Obdokovce na obdobie  

 2014 - 2020“   

5. Zámer začať bytovú výstavbu na parcele č. 353/43 

6. Zámer rekonštrukcie existujúcich komunikácií na cintoríne v Horných Obdokovciach a 

Obsolovciach  

7. Zámer vybudovať vodovodnú prípojku k domu smútku v Horných Obdokovciach a 

vyriešiť sociálne zariadenie a prístrešok na dome smútku v Obsolovciach  

8. Plat starostky nasledovne – po prepočte priemernej mesačnej mzdy zamestnanca 

hospodárstva SR za rok 2014 s koeficientom 1,98 čo činí 1.698,84 € a zvyšuje túto sumu 

o 16 %, čo predstavuje sumu 271,81 €. Plat starostky v sume 1.970,65 €.  

9. Žiadosť p. Rumana o prenájom pozemku, parcela č. 114/1 v sume 8,33 m2/rok na dobu 

dva roky 

10. Vyradiť z evidencie majetku obce vozidlo Liaz Bobr 

11. Nákup krovinorezu a počítača z bežných výdavkov obce 

12. Zakúpenie kosačky za traktor z kapitálových zdrojov obce 

13. Zámer realizovať rekonštrukciu podláh a sociálnych zariadení v zdravotnom stredisku 

 

D.  U k l a d á : 

1.  KOVP a SEK v spolupráci s obecným úradom vypracovať nové VZN o trhovom 

poriadku v zmysle protestu prokurátorky do ďalšieho zasadnutia. 

 

 

MVDr. Jana Martonková  

                  starostka obce 

Zapísala: Ing. Monika Laciková 


